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Indre By Lokaludvalgs bemærkninger om "Handleplanen for 

Fremtidens Svømmetilbud": 

 

� Lokaludvalget ønsker, at i alle områder af havnen samt i 

kanaler skal vandkvaliteten være så god, at man kan bade der. 

 

� Lokaludvalget ønsker, at der skal være flere steder på Indre 

By-siden af havnen, man kan bade fra. Som det er nu, er det 

svært at komme i vandet fra Indre By-siden. 

 

� Handicapadgang til svømmetilbuddene, hvad enten det er 

udendørs eller indendørs, skal prioriteres højt. 

 

� Indre By Lokaludvalg og Christianshavns Lokaludvalg var 

den 10. april 2024 vært for et borgermøde om brugen af 

Inderhavnen og kanalerne. Referatet af mødet er vedlagt. 

 

Venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

forperson i Indre By Lokaludvalg 


